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Minutes
Meeting Date: April 20th, 2022                                     会议日期：周三2022.04.20
Time: 7:00pm – 8:30pm                                                 会议时间：7:00pm – 8:30pm                                          
Location: Via Zoom                                                         会议地点：ZOOM
Chair:Kristin McAllister                                                   会议主持人： Kristin McAllister  
Attendance: 75+                                                               与会者：75+


	Description
	Speaker

	Welcome and Introductions 
欢迎和介绍

	Kristin McAllister
Co-Chair

	Updates: 学校信息更新
· New Indigenous Curriculumgraduation requirement being implemented by the Ministry of Education. There will be a gradual implementation, but current grade 10 student will require a 4 credit course for graduation. Byng already offers several courses and will be looking to expand its course offer. Byng has two teachers Ms. York and Mr McKeen who are already teaching in this area and Byngalso has very good relationships with local first nations groups，so the school is in a good place offer courses to meet the requirement. 
· 教育部正在执行新的土著课程毕业要求。将逐步实施，目前10年级学生需要4学分的相关课程才能毕业。Byng已经提供了几门课程，并将继续寻求扩大其课程提供范围。Byng有两名教师约克女士和麦肯先生，他们已经在这个领域教书，Byng也与当地土著民族组织有良好的关系，所以学校可以提供课程以满足要求。

	Mr. Wilmann
Principal

	Grad Committee 毕业生委员会
· Three events are planned. Two are school sponsored, one is being organized entirely by student and grad committee. Information for the events including important upcoming deadline are posted on the Lord Byng PAC website. 
计划举办三场活动。两个是由学校赞助的，一个是完全由学生和毕业生委员会组织的。活动的信息，包括即将到来的重要截止日期张贴在LORD BYNG PAC网站上。
	Kathy Findlay
Grad Committee Chair

	Byng Student Forum Byng 学生论坛
· During mental health week first week of May Student Forum has organized a number of guest speakers. 
· A new pilot is being undertaken to try to reduce the use of single use plastics in the cafeteria. The Student Forum is looking for parents to donate metal forks and cutlery which will be washed and reused in the cafeteria. 
· A number of e-waste drives are also being organized. 
· 在五月第一周心理健康周，学生论坛组织了一些嘉宾演讲。
· 目前正在进行一项新的试点，试图减少在自助餐厅中使用一次性塑料的情况。学生论坛正在寻找家长捐赠金属叉和餐具，它们将在学校餐厅清洗和重复使用。
· 一些电子垃圾收集处理活动也在组织中。
	Sophia Bi
Student Forum
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